

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT7117135

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	01/04/2021

CONVEYING PARTY DATA

Name	Execution Date
UNIVERSITÉ PARIS-SUD	01/04/2021

RECEIVING PARTY DATA

Name:	UNIVERSITÉ PARIS-SACLAY
Street Address:	BÂTIMENT BRÉGUET
Internal Address:	3 RUE JOLIOT CURIE 2E ÉT
City:	GIF-SUR-YVETTE
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	91190

PROPERTY NUMBERS Total: 34

Property Type	Number
Patent Number:	8227433
Patent Number:	7781199
Patent Number:	7229589
Patent Number:	7429456
Patent Number:	8637235
Patent Number:	9389233
Patent Number:	9297046
Patent Number:	8466338
Patent Number:	9320804
Patent Number:	8747604
Patent Number:	8852931
Patent Number:	9709501
Patent Number:	10364430
Patent Number:	9616010
Patent Number:	10890583
Patent Number:	11008582
Patent Number:	10662482
Patent Number:	10393699

PATENT

Property Type	Number
Patent Number:	10550115
Application Number:	16068097
Patent Number:	10174115
Patent Number:	10563200
Application Number:	16734854
Application Number:	16649271
Application Number:	16835978
Application Number:	16843507
Application Number:	16763815
Application Number:	17230404
Application Number:	16966197
Application Number:	17045049
Application Number:	17050772
Application Number:	17253195
Patent Number:	10323078
Patent Number:	9907860

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (703)205-8050

Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Email: mhicks@bskb.com

Correspondent Name: BIRCH, STEWART, KOLASCH & BIRCH, LLP

Address Line 1: 8110 GATEHOUSE ROAD, SUITE 100 EAST

Address Line 4: FALLS CHURCH, VIRGINIA 22042

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	3493-0788M
NAME OF SUBMITTER:	MARY KATE HICKS
SIGNATURE:	/Mary Kate Hicks/
DATE SIGNED:	01/12/2022

Total Attachments: 2

source=2021-12-17_Deed of Merger_3493-0788m#page1.tif

source=2021-12-17_Deed of Merger_3493-0788m#page2.tif

ACTE CONFIRMATIF DE FUSION	CONFIRMATORY DEED OF MERGER
Université Paris-Saclay, établissement public à caractère scientifique, culturel et professionnel, dont le siège est situé Bâtiment BREGUET, 3 rue Joliot Curie, 91190 GIF-SUR-YVETTE - France, représentée par sa Présidente Sylvie RETAILLEAU, ci-après désignée par « l'UNIVERSITE PARIS-SACLAY »	Université Paris-Saclay, a public scientific, cultural and professional institution, whose headquarters are located in Bâtiment BREGUET, 3 rue Joliot Curie, 91190 GIF-SUR-YVETTE - France, represented by its President Mrs Sylvie RETAILLEAU, Hereinafter referred to as « UNIVERSITE PARIS-SACLAY »
PREAMBULE 1. Par décret n° 2019-1131 du 5 novembre 2019 portant création de l'université Paris-Saclay et approbation de ses statuts, publié au journal officiel de la République française du 6 novembre 2019, à compter du 1er janvier 2020, l'université Paris-Saclay se substitue à l'université Paris-XI, située 15 rue Georges Clemenceau, 91400 ORSAY - France, et à la communauté d'universités et établissements «Université Paris-Saclay». ci-après désignées par les « DEUX ETABLISSEMENTS ». 2. Conformément à l'article 8 du décret susvisé, les biens, droits et obligations, y compris les contrats de personnels de l'université Paris-XI et de la communauté d'universités et établissements «Université Paris-Saclay» sont transférés à l'Université Paris-Saclay.	PREAMBLE 1. By Decree N° 2019-1131 of 5 November 2019 establishing the UNIVERSITE PARIS-SACLAY and approving its statutes, published in the Official Journal of the French Republic on 6 November 2019, as from 1 January 2020, the UNIVERSITE PARIS-SACLAY replaces the Paris-XI University, located in 15 rue Georges Clemenceau, 91400 ORSAY - France, and the community of universities and institutions «Paris-Saclay University». Hereinafter referred to as the "TWO INSTITUTIONS". 2. In accordance with Article 8 of the aforementioned decree, the assets, rights and obligations, including staff contracts of Université Paris XI and the communauté d'universités et établissements «Université Paris-Saclay» are transferred to UNIVERSITE PARIS-SACLAY.
IL A ETE CONVENU CE QUI SUIT : ARTICLE 1 – OBJET Le représentant légal de l'UNIVERSITE PARIS-SACLAY confirme que ce nouvel établissement est constitué par la fusion des DEUX ETABLISSEMENTS.	IT HAS BEEN AGREED AS FOLLOWS: ARTICLE 1 - PURPOSE The legal representative of UNIVERSITE PARIS-SACLAY confirms that this new institution consists of the merger of the TWO INSTITUTIONS.
ARTICLE 2 - NOMS Il est précisé que l'Université Paris XI utilisait indifféremment les noms « Université Paris-Sud », « Université Paris 11 », « Université Paris-Sud 11 », « Université Paris-Sud XI ». Il est ainsi confirmé que le décret n° 2019-1131 du 5 novembre 2019 se référant à « université Paris XI » entend bien désigner l'Université Paris-Sud (Paris 11).	ARTICLE 2 – NAMES It is specified that University of Paris XI used the names «Université Paris-Sud», « Université Paris 11» and «Université Paris-Sud 11», « Université Paris-Sud XI » interchangeably. It is thus confirmed that Decree N° 2019-1131 of 5 November 2019, referring to «université Paris XI», intends to designate Université Paris-Sud (Paris 11).
	ARTICLE 3 - PATENTS - SOFTWARE – TRADEMARKS

ARTICLE 3 - BREVETS - LOGICIELS - MARQUES

La propriété entière, ou le cas échéant la quote-part de copropriété, de tous les brevets, demandes de brevets, marques, et la propriété sur les droits patrimoniaux des LOGICIELS détenus par l'un ou l'autre des DEUX ETABLISSEMENTS, ci-après désignés les « BREVETS », les « MARQUES », les « LOGICIELS », est transférée à l'UNIVERSITE PARIS-SACLAY.

Les droits de priorité associés à ces BREVETS et MARQUES sont également transférés à l'UNIVERSITE PARIS-SACLAY.

Le transfert de propriété, à l'UNIVERSITE PARIS-SACLAY, des BREVETS, des LOGICIELS et des MARQUES, par la fusion des DEUX ETABLISSEMENTS comprend tous les droits, prérogatives et obligations qui y sont attachés, l'UNIVERSITE PARIS-SACLAY est donc subrogée sur tous les droits détenus par les DEUX ETABLISSEMENTS sur les BREVETS, les LOGICIELS et les MARQUES.

La fusion des DEUX ETABLISSEMENTS emporte donc transfert, à l'UNIVERSITE PARIS-SACLAY, des droits et obligations des contrats de licence relatifs aux BREVETS, aux LOGICIELS et aux MARQUES, d'engager, reprendre, poursuivre toute procédure administrative ou judiciaire relative à la défense ou à l'exploitation desdits BREVETS, LOGICIELS et MARQUES, et notamment toute action en contrefaçon.

ARTICLE 4 - DATE

La date d'entrée en jouissance de la fusion, des transferts de propriété et du changement de nom associés, est le 1er janvier 2020.

ARTICLE 5 - POUVOIR

Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'un original du présent acte pour faire inscrire la fusion, les transferts de propriété et le changement de nom associés, auprès des différents offices de propriété intellectuelle concernés.

The entire ownership, or where appropriate the share of ownership, of all patents, softwares and trademarks and all patent and trademark applications, hereafter referred to as the "PATENTS", the "SOFTWARES", the "TRADEMARKS", fully-owned or owned in joint-ownership by the TWO INSTITUTIONS has been transferred to UNIVERSITE PARIS-SACLAY.

The priority rights attached to these PATENTS and TRADEMARKS have also been transferred to UNIVERSITE PARIS-SACLAY.

The transfer of ownership, to UNIVERSITE PARIS-SACLAY, of the PATENTS, the SOFTWARES and TRADEMARKS, by the merger of the TWO INSTITUTIONS, include all rights, privileges and obligations attached thereto, UNIVERSITE PARIS-SACLAY is thus subrogated to all rights on the PATENTS, the SOFTWARES and the TRADEMARKS on one of the TWO INSTITUTIONS.

The merger of the TWO INSTITUTIONS thus involves the transfer to UNIVERSITE PARIS-SACLAY, of the rights and obligations of the license agreements related to PATENTS, SOFTWARES and TRADEMARKS, to initiate, resume, or pursue any administrative or judicial proceedings related to the defense or exploitation said PATENTS, SOFTWARES and TRADEMARKS, including notably any action for infringement.

ARTICLE 4 - DATE

The effective date of the merge, transfers of ownership and the related change of name is January 1st, 2020.

ARTICLE 5 - POWER

All powers of attorney are given to the bearer of an original copy of the present deed to proceed with the recordal of the merger and related change of the name before the various relevant Patent Offices.

Fait à Gif-sur-Yvette , le 01/04/2021

Executed in Gif-sur-Yvette , on 01/04/2021

Pour l'Université Paris-Saclay

Nom / Name : Pr Sylvie RETAILLEAU
Titre / Title : President

*Par Délégation
Tania di GIOIA
Directrice de la Recherche
et de la Valorisation*



PATENT

RECORDED: 01/12/2022

REEL: 058630 FRAME: 0877